



EXPERIENCES MATTER

我们的经验 成就您的体验



8D7N PICTURESQUE SHANDONG (SCQD-CZ)
8天7晚 情醉山东 (SCQD-CZ)

Valid from May 2024
有效期从5月2024

CITIES: Qingdao, Yantai, Zhaoyuan, Weifang, Qingzhou, Jinan, Taierzhuang, Qufu, Tai'an
城市: 青岛, 烟台, 招远, 潍坊, 青州, 济南, 台儿庄, 曲阜, 泰安

Features:

- ✓ Visit Tsingdao Beer Museum ~ one of the China's branded beers and you can have a try for freshly brewed beer.
- ✓ Visit Changyu Wine Museum ~ first world-class red wine museum in China, special giveaway a 720ml red wine with customize picture for each guest.
- ✓ Visit Gold Rush Town ~ it integrates of gold culture, wealth culture, market culture and folk culture, you may experience DIY Gold Sands Rush at here.
- ✓ Visit the better preserved Ming Dynasty architectural style ancient village ~ Jingtang Ancient Village.
- ✓ Visit Taierzhuang Ancient Town ~ it was developed in Tang dynasty and prosperous in the Ming dynasty.
- ✓ Visit Nishan Holy Scenic Area ~ know more about the extraordinary life of Confucius.
- ✓ Visit Mount Tai Scenic Area ~ it is the highest five sacred mountains of China, special arrangement for blessing with lotus lantern and a blessing sachet as a gift.
- ✓ Savour Shandong Local Delicacies ~ Yantai Seafood Steam Pot, Confucius Specialty, Haidilao Hotpot...

特色:

- ✓ 参观青岛啤酒博物馆 ~ 中国历史最悠久的啤酒品牌之一，在这里你可以品尝新鲜的啤酒。
- ✓ 参观张裕葡萄酒博物馆 ~ 中国第一家世界级葡萄酒专业博物馆，特别赠送每人一瓶 720 毫升印有客人照片的红酒。
- ✓ 游览淘金小镇 ~ 融合黄金文化、财神文化、市井文化和民俗文化于一体，在这里可以体验 DIY 淘金乐趣。
- ✓ 游览一座历经 600 余年沧桑风雨，依旧保存较完好的中国最美古村落 ~ 井塘古村。
- ✓ 游览台儿庄古城 ~ 肇始于秦汉，发展于唐宋，繁荣于明清，有“天下第一庄”之称。
- ✓ 游览尼山圣境风景区 ~ 深度了解孔子不平凡的一生，伟大的治世之学问，入世之道理。
- ✓ 游览泰山风景区 ~ 为中国五岳之首，东岳泰山“五岳独尊”享负盛名，特别安排景区内放置莲花灯及赠送祈福香囊。
- ✓ 品尝山东道地风味餐 ~ 烟台著名海鲜蒸锅，孔府家宴，海底捞火锅...

Day 天	See 看	Eat 美食	Sleep 住宿
1	Kuala Lumpur → Transit City → Qingdao 吉隆坡 → 中转城市 → 青岛	Meal onboard 机上用餐	Crowne Plaza Hotel, Qingdao - 5* or similar 皇冠假日酒店, 青岛 - 5* 或同级
2	Qingdao (239km) - 青岛 - Yantai ➢ Tsingdao Beer Museum (entrance & beer tasting included) ~ it is one of the China's branded beers and you can have a try for freshly brewed beer. ➢ Zhan Bridge ~ a landmark scenic spot of Qingdao City. ➢ Changyu Wine Museum (entrance included) ~ it is the first world-class red wine museum in China and also the oldest wine cellar in Asia. (Special giveaway for each guest: A 750ml red wine with customize picture)	B: Hotel L: Chinese D: Yantai Famous Seafood Steam Pot	Golden Coast Hilton Hotel, Yantai - 5* or similar

Day 天	See 看	Eat 美食	Sleep 住宿
	青岛 (239 公里) - 烟 - 烟台 ➤ 青岛啤酒博物馆 (含门票 & 品尝啤酒) ~ 中国历史最悠久的啤酒品牌之一，在这里你可以品尝新鲜的啤酒。 ➤ 栈桥 ~ 青岛市的地标景点。 ➤ 张裕葡萄酒博物馆 (含门票) ~ 中国第一家世界级葡萄酒专业博物馆，也是亚洲最古老的酒窖。(特别赠送每人一瓶 750 毫升印有客人照片赤霞珠干红酒)	早：酒店 午：中式合菜 晚：烟台著名海鲜蒸锅	金海岸希尔顿酒店，烟台 - 5* 或同级
3	Yantai (112km) - 烟 - Zhaoyuan (171km) - 烟 - Weifang ➤ Gold Rush Town (entrance & mini train included) ~ it integrates of gold culture, wealth culture, market culture and folk culture. (Experience DIY Gold Sands Rush) ➤ Fruit Picking ~ enjoy the seasonal fruit picking fun. 烟台 (112 公里) - 烟 - 招远 (171 公里) - 烟 - 潍坊 ➤ 淘金小镇 (含门票) ~ 融合黄金文化、财神文化、市井文化和民俗文化于一体。游客不仅可以亲身体验在淘金河里"吹进狂沙始见金"的收获和乐趣，也可领略宋代殿台楼阁建筑的清雅柔逸风采。(体验 DIY 淘金乐趣) ➤ 采摘水果 ~ 享受采摘季节水果的乐趣。	B: Hotel L: Chinese D: Chinese 早：酒店 午：中式合菜 晚：中式合菜	Blue Horizon Hotel, Weifang - 5* or similar 蓝海大酒店，潍坊 - 5* 或同级
4	Weifang (80km) - 烟 - Qingzhou (158km) - 烟 - Jinan ➤ Jingtang Ancient Village (entrance included) ~ it is a better preserved Ming Dynasty architectural style ancient village that affected by the vicissitudes of wind and rain more than 600 years. ➤ Daming Lake ~ one of the famous three spots in Jinan, it is a rare natural lake in the city. It has different beauty scene around the year, especially in the autumn which is the most pleasant. ➤ Black Tiger Spring ~ it is a culturally significant artesian karst spring located in the city of Jinan. The water of spring stems from moderately-deep circulation and emerges from a water-filled limestone cave in a steep cliff. ➤ Furong Street ~ Jinan's famous old streets and snack streets. 潍坊 (80 公里) - 烟 - 青州 (158 公里) - 烟 - 济南 ➤ 井塘古村 (含门票) ~ 它是一座历经 600 余年沧桑风雨，依旧保存较完好的具有明代建筑风貌的古村落，为省级历史文化名村、中国最美古村。 ➤ 大明湖新区 ~ 大明湖也由“园中湖”成为“城中湖”。整个扩建改造对彰显泉城特色、传承历史文脉、提升济南市的生态环境和景观效果意义深远。 ➤ 黑虎泉 ~ 它是城区四大泉群中规模与流量均较大的一个。它沿南护城河两岸，东起解放阁，以池南壁有三个石雕虎头，泉水从虎口流出而得名。 ➤ 芙蓉街 ~ 济南特色的老街以及小吃街，因街上有一名泉-芙蓉泉而得名。	B: Hotel L: Qingzhou Specialty D: Haidilao Hotpot 早：酒店 午：青州风味 晚：海底捞火锅	Crowne Plaza Hotel, Jinan - 5* or similar 皇冠假日酒店，济南 - 5* 或同级

Day 天	See 看	Eat 美食	Sleep 住宿
5	<p>Jinan (316km) - 鲁 - Taierzhuang</p> <ul style="list-style-type: none"> ➤ Taierzhuang Ancient Town (entrance, cruise ticket, buggy service & boat ride included) ~ it has ancient rivers, ancient wharfs, ancient water city of China, Taierzhuang battle memorial hall, and exchange bases on both sides of the strait. It is the only city in the world that belongs to Warsaw and was rebuilt as a world cultural heritage because of the destruction of World War II artillery. <p>济南 (316 公里) - 鲁 - 台儿庄</p> <ul style="list-style-type: none"> ➤ 台儿庄古城 (含门票、船票、电瓶车 & 摇橹船) ~ 古城肇始于秦汉, 发展于唐宋, 繁荣于明清, 有“天下第一庄”之称。古城内有古河道、古码头、中华古水城、台儿庄大战纪念馆、海峡两岸交流基地, 与波兰首都华沙同属世界上仅有的两座因第二次世界大战炮火毁坏而作为世界文化遗产重建的城市。 	<p>B: Hotel L: Chinese D: Chinese</p> <p>早: 酒店 午: 中式合菜 晚: 中式合菜</p>	<p>Taierzhuang Hotel, Taierzhuang 5* - or similar</p> <p>公馆酒店, 台儿庄 5* - 或同级</p>
6	<p>Taierzhuang (163km) - 鲁 - Qufu (84km) - 鲁 - Tai'an</p> <ul style="list-style-type: none"> ➤ Nishan Holy Scenic Area (entrance, sightseeing coach & hanfu included) ~ digging the core of the Confucian culture based on "benevolence, righteousness, propriety, wisdom, and faith", condensing historical inheritance, displaying humanistic scenery, and elucidating the Chinese spirit in the inheritance of "Mingli" as the core culture theme. <p>台儿庄 (163 公里) - 鲁 - 曲阜 (84 公里) - 鲁 - 泰安</p> <ul style="list-style-type: none"> ➤ 尼山圣境风景区 (含门票, 观光车 & 汉服) ~ 以“仁、义、礼、智、信”为基石的儒家文化中挖掘内核, 于“明礼”承继中凝聚历史传承、展现人文风景、阐发中国精神, 定“明礼生活方式”为核心文化主题。 	<p>B: Hotel L: Confucius Specialty D: Tai'an Specialty</p> <p>早: 酒店 午: 孔府家宴 晚: 泰安风味</p>	<p>Wanda Realm Hotel, Tai'an - 5* or similar</p> <p>富力嘉华大酒店, 泰安 - 5* 或同级</p>
7	<p>Tai'an (347km) - 鲁 - Qingdao</p> <ul style="list-style-type: none"> ➤ Mt. Tai Scenic Area (entrance, public coach & return cableway included) ~ the sacred Mount Tai was the object of an imperial cult for nearly 2,000 years, and the artistic masterpieces found there are in perfect harmony with the natural landscape. It has always been a source of inspiration for Chinese artists and scholars and symbolizes ancient Chinese civilizations and beliefs. ➤ South Gate ~ it is the gateway to the top of the mountain. In the virtual Taoist mythology, south gate is the entrance of the human world and the spirit world. ➤ Sky Street ~ it is one of the top ten characteristics markets of China. There is an antique shop that sell souvenir, local product and snack. ➤ Jade Emperor Peak ~ it is the summit of Mt Tai. It is also called Peace Peak and Celestial Pillar Peak, and has long been known as the First Peak under Heaven. ➤ May Fourth Square ~ a photo stop to view the large public square located at Qingdao. ➤ Qingdao International Sailing Centre ~ it was constructed for the 2008 Summer Olympics and hosted the Olympic and Paralympic Sailing competitions. 	<p>B: Hotel L: Cantonese Specialty D: German Specialty</p>	<p>Crowne Plaza Hotel, Qingdao - 5* or similar</p>

Day 天	See 看	Eat 美食	Sleep 住宿
	泰安 (347 公里) - 青 - 青岛 > 泰山风景区 (含门票, 环保车 & 往返缆车) ~ 海拔 1545 公尺, 为中国五岳之首, 东岳泰山“五岳独尊”享负盛名。远古至今, 历代帝王前来巡狩祭祀, 都留下丰富的文化遗产。泰山是一座天然的历史、艺术博物馆, 仅在泰山的中轴线上就现存有各种石刻 1800 余处。 > 南天门 ~ 位于泰山上十八盘之尽处, 旧称三天门、天门关, 海拔 1460 米, 山于此为最危耸, 飞龙岩与翔凤岭之间的低坳处, 双峰夹峙, 仿佛天门自开。 > 天街 ~ 穿过南天门, 走上数十阶楼梯, 便可达天街, 天街路面宽阔平坦, 路的一旁是依著山势而建的仿古店铺, 贩售著纪念品、泰山特产、小吃店等等。 > 玉皇顶 ~ 位于山东省泰安市, 旧称太平顶, 又名天柱峰, 是泰山主峰之巅。因峰顶有玉皇庙而得名, 为泰山绝顶, 海拔 1545 米, 气势雄伟, 拔地而起, 有“天下第一山”之美誉。 > 五四广场 ~ 在纪念五四运动中建设的广场拍照打卡。 > 奥林匹克帆船 ~ 2008 年北京奥运会的帆船比赛曾在这里举行。这里矗立着巨大的北京奥运火炬与奥运五环, 港湾中停满的帆船甚是壮观。	早: 酒店 午: 粤式风味 晚: 德国风味	皇冠假日酒店, 青岛 - 5* 或同级
8	Qingdao → Transit City → Kuala Lumpur 青岛 → 中转城市 → 吉隆坡	B: Hotel Meal onboard 早: 酒店 机上用餐	

Other Information:

- 1 Seasonality: Spring (Mar - May) / Summer (Jun - Aug) / Autumn (Sep - Nov) / Winter (Dec - Feb)
- 2 Currency: Chinese Yuan (RMB)
- 3 Optional: Chinese Taishan Fengshan Ceremony approx. RMB288/pax Winter season change to Taishan shadow puppet show (subject to change without any prior notice)
- 4 Itineraries, meals, hotels and transportation are subject to change without prior notice.
- 5 NO Shopping Stop
- 6 Tour commentary will be conducted in Mandarin with simple English or Cantonese translation by Tour Leader.
- 7 All pictures shown are for illustration purposes only, actual may varies.
- 8 Kindly refer to Parlo Tours Sdn Bhd's terms & conditions and company policy for full details.

其他讯息:

- 1 季节: 春季 (三 - 五月) / 夏季 (六 - 八月) / 秋季 (九 - 十一月) / 冬季 (十二 - 二月)
- 2 货币: 人民币 (RMB)
- 3 自费: 中华泰山封禅大典 大约人民币 288/人 冬季期间改为泰山皮影戏 (如有更改恕不另行通知)
- 4 行程、膳食、酒店住宿和交通可能会有所更动, 恕不另行通知。
- 5 全程无购物站
- 6 全程使用中文讲解, 领队将以英文或粤语简约地说明。
- 7 所有显示图片均仅供为说明用途。
- 8 详情请查询 Parlo Tours Sdn Bhd 的条款与细则及公司政策。

Operated by



PARLO TOURS SDN. BHD. 壩羅旅遊社有限公司 197501002374 (24106-H) KPL0218 (outbound)

Wisma Parlo, No. 72, Jalan Kampong Attap, 50460 Kuala Lumpur, Malaysia. Email: outbound@parlotours.com.my Website: www.parlotours.com.my
 Kuala Lumpur 603-2726 6088 / 603-2274 7877 | Ipoh 605-255 9566